
 Referat FAU-møte Benterud skole 

 Dato: Torsdag 12. januar 2022 
 Tid: 19:00-21:00 
 Sted: Zoom 

 Innkalte fra FAU: 
 Klasse  Representant  Tilstede  Klasse  Representant  Tilstede 

 1 A  Bjørn-Andre Lindseth  x  1 B  Joakim Hammer  x 

 2 A  Judiana Edward  x  2 B  Jørgen Hermansen  x 
 3 A  Cecilie Hagbartsen  x  3 B  Henning Aasen  x 
 4 A  Anne-Marte Waleur  x  4 B  Frode Nesvold  x 
 5 A  Christian Mentzoni  x  5 B  Stefan Dahlgren Letzing  x 

 6 A  Hege Sneis Jensen  x  6 B  Silja Irene Kaldhol  x 
 7 A  Jørgen Jonsson  x  7 B  Zirva Rehman  x 

 Andre innkalte: 
 Fungerende rektor Søren Henriksen er med fram til og med t o m punkt 5 a 
 Prosjektansvarlig utbyggingen av Benterud Skole - Thomas Gillgren var med t o m punkt 5a 

 FAU-møte: 

 Agenda: 

 1)  Godkjenne innkalling og agenda. 
 2)  Godkjenne referat fra forrige FAU-møte (Se vedlegg). 
 3)  Fungerende rektor orienterer. 
 4)  Fra FAU til fungerende rektor 

 a.  FAU ønsker orientering om nyansatt rektor. 
 b.  Status Vallerud Bosenter – Stefan orienterer. 
 c.  FAU ønsker svar på sendt e-post angående antall dager fysisk på skolen for mellomtrinnet. 

 5)  Saker: 
 a.  Thomas  Gillgren  orienterer FAU - Status for utbygging  av Benterud skole. 
 b.  Stimuleringsmidler – egen gruppe skal sette av tid til å lage en søknad (Hege, Stefan, Cecilie 

 og Henning). Arrangement og/eller innkjøp av utstyr som elevene trenger. 
 c.  Status SFO. Anne Marte. 
 d.  Tidspunkt godkjenning og distribusjon av FAU referater må skje raskere. 

 6)  Kjapp gjennomgang status av resterende utestående saker (oppdatert versjon lastes opp i 
 FB-gruppa). 

 7)  Saker fra/til klassene? 
 8)  Saker fra/til LFAU? 
 9)  Saker fra/til SU/SMU – Neste møte er 18.1.22 kl. 18-20. 
 10)  Eventuelt. 

 11)  Neste møte er torsdag 17.02.22 Kl. 19-21. 



 Agendasak 
 (Sak nr) 

 BESKRIVELSE  ANSV  FRIST 

 1 (32 -21/22)  Godkjenne innkalling og agenda 
 Innkalling og agenda godkjent 

 2 (33 -21/22)  Godkjenne referat fra forrige FAU-møte 
 Forrige referat godkjent 

 3 (34-21/22)  Konsistuert rektor orienterer 
 1.  Trafikksituasjonen på Benterud 

 Mange foreldre kjører barna sine til skolen og det kommer til å bli en 
 utfordring fremover når ombyggingen starter. Søren ønsker at FAU stiller med 
 to kandidater til et trafikkutvalg på skolen. FAU har allerede to som er med i 
 arbeidsgruppe: Trafikk i FAU. Dette er Zirva og Joachim. Søren fikk 
 kontaktinfoen og vil ha kommunikasjon vedrørende trafikksituasjonen 
 fremover. Det vil da bli satt igang tiltak for å redusere trafikken fremover. 
 Refleksvester til alle elevene er kjøpt inn og vil deles ut. 

 2.  Ekstra ledelsesoppgaver inntil ny rektor er på plass. 
 Pål har hatt 50% lederstilling ved skolen i perioden hvor Mikael sluttet til ny 
 rektor tiltrer stillingen for å avlaste ledelsen. Nina har hatt 70% lederstilling i 
 samme periode. Nina er også del av Trafikkutvalget. 

 3.  Ny rektor 
 Erik Martinsen er ansatt som ny rektor ved Benterud. Han tiltrer denne 
 stillingen 1. februar. Han presenterte seg for lærerne ved Benterud før jul. Han 
 kommer fra rektorstilling fra Dølie Skole i Ullenskaker Kommune. 

 4.  Elevundersøkelsen 
 Det er gjennomført Elevundersøkelsen som er en undersøkelse hele landets 7. 
 klasse gjennomfører hvert år. Ved Benterud har de også gjennomført denne for 
 5. og 6. trinn. Foreløpige resultater viser at det er lite mobbing/ høy trivsel på 
 Benterud. Men undersøkelsen vil gjennomgås mer inngående når alle landets 
 skoler har fått resultat, slik at man kan sammenlikne resultatene opp mot 
 hverandre. Skolens ledelse tror koronasituasjonen på skolen har ført til mindre 
 konflikter og skolen tar med seg de gode erfaringene med feks noe av 
 organiseringen av friminuttene inn i grønt nivå. 

 5.  Utlysning av 8 stillinger 
 Skolen trenger flere lærere og har utlyst 8 stillinger. Det er utfordrende å få 
 besatt disse stillingene da det er lite søkere ( generell lærermangel) Det er 
 blandt annet søkt etter spesialpedagoger og pedagoger i  særskilt norsk. Dette 
 er en prioriteringsoppgave for skolen og få disse ressursene på plass. 

 6.  Gjennomføring av kohorter på rødt nivå som ble innført i desember 
 Det ble en annen organisering av rødt nivå i desember enn tidligere 
 organisering på rødt nivå. Ved forrige organisering var hvert trinn delt inn i 3 
 kohorter. Dvs 9 kohorter på mellomtrinnet. Ved ny organisering på rødt nivå i 
 desember måtte skolen dele hvert trinn inn i 4 kohorter. Dvs fra 9 til 12 
 kohorter på mellomtrinnet. Dette resulterte i mindre fysisk skole på 
 mellomtrinnet.  Mellomtrinnet ble påvirket dette  da småskolen skal ha et 
 tilbud med fysisk skole. Det er da 4 ledige klasserom på 12 kohorter. 2 kohorter 
 måtte da ha uteskole pga mangel på klasserom. Etter endt periode: Like mange 
 hjemmedager, uteskoledager og skoledager på mellomtrinnet. Det er nå 



 innført gult nivå i skolen. Omorganiserer torsdag 13. januar til  vanlig timeplan 
 fom den 14 . januar. Gult nivå betyr:  klassene adskilt i friminutt og mindre 
 bytte på lærer mellom klassene. Vanlig skole med noen begrensninger. 
 Lørenskog har vært i toppen av smittetilfeller i hele landet. Benterud har hatt 
 lite smitte sammenliknet med skolene i kommunen. Foreldrene har gjort en 
 kjempeinnsats. Benterud har hatt minst hjemmeskole i kommunen på rødt nivå 
 sammenliknet med andre skoler i kommunen. 

 7.  17. mai representant 
 Skolen trenger en 17. mairepresentant. Christian Menzoni ( FAUs representant 
 for 5 Al )meldte seg til dette arbeidet og har videre dialog med skolen ang 17. 
 maiarrangement. 

 8.  Sårbare elever under rødt nivå i desember/ oppsatrt 2022 
 Det ble stilt spørsmål til Søren hva skolen hadde foretatt seg i forhold til 
 sårbare elever på nytt rødt nivå i skolen. Svar fra Søren: Hadde rødt nivå 
 vedvart hadde de sårbare elevene fått tilbud om fysisk skole. De barna som har 
 foreldre med sammfunnskritiske funksjoner har hatt tilbud i hele perioden. 
 Det er kommuneoverlegen som beslutter beredskapen under rødt nivå i 
 kommunen. 

 4 (35-21/22)  Fra FAU til fugerende rektor 
 a.  FAU ønsker orientering om nyansatt rektor. 

 Se punkt 3 

 b.  Status Vallerud Bosenter – Stefan orienterer 
 Stefan har ikke lykkes å komme i kontakt med Hallgeir. Gjør et nytt 
 forsøk. 

 c.  FAU ønsker svar på sendt e-post angående antall dager fysisk på skolen 
 for 
 Se punkt 3 

 5 (36-21/22)  Saker 

 a.  Thomas  Gillgren  orienterer FAU - Status for utbygging  av Benterud skole. 
 Reguleringsplan og investeringsplan for nye Benterud Skole ble vedtatt i 
 kommunen 21. desember. Planlegger oppstart for fullt. 
 Presentasjon av tegninger, tidslinjer og informasjon om prosjektet fremlagt for 
 FAU. Samme informasjon skal gis til alle foreldre innen kort tid på 
 videokonferanse. Riving av gymsal er det første som skjer. Det er allerede lagt 
 planer for hvordan skolen skal kunne avvikle gym uten gymsal. Det er blandt 
 annet laget avtaler ang svømming, bordtennis, bruk av Rolvsrud og Sørlihavna 
 er eksempler på planer skolen har for å gjennomføre gym i byggeperioden. Når 
 uteområdene blir begrenset har skolen laget gjennomføringsplaner ved ulike 
 tider for friminutt for klasser og det er også lagt opp til at ikke alle elevene 
 begynner skoledagen likt for å fordele elevmassen på mindre areal. 
 Trafikksituasjonen er et område som er av høyeste prioritet og skolen vil 
 etablere et Trafikkutvalg som består av skolens ledelse, utbygger og FAU for å 
 få til best og tryggest mulig løsninger for barna. Det vil bli informert og snakket 
 om trafikk i byggeperioden i alle klasser og alle barna skal bruke refleksvester i 
 tiden fremover. Disse er delt ut til alle elevene. 



 b.  Stimuleringsmidler – egen gruppe skal sette av tid til å lage en søknad (Hege, 

 Stefan, Cecilie og Henning). Arrangement og/eller innkjøp av utstyr som 

 elevene trenger. 

 Gruppa har ikke jobbet videre med dette. Nytt møte blir satt opp hvor Hege 
 utgår fra gruppa. Henning kaller inn 

 c.  SFO - spørsmål fra foreldre i 2.trinn om videre plan for SFO etter og mot slutten 

 av pandemien  . 

 Inspill fra foreldre i klasse 2b om SFO: 
 Barna kjeder seg mye for tiden ( under rødt nivå) Foreldrene har inntrykk  av at 
 barna bare får lov til å tegne/ fargelegge inne. Det hadde vært fint om de fikk 
 begynne med lekser, eller gjøre noe annet enn tegning. Foreldrene melder at 
 de er redd for at Korona blir en sovepute og en unnskyldning for at det ikke tas 
 initiativ til flere aktiviteter fra SFOs anasatte. Det har eksempelvis vært 
 skøytebane på Benterud i hele vinter uten at denne er blitt tatt i bruk. 
 Nærområdet vårt er fullt av av turmål som alternativ til Bingen, men dette tas 
 ikke i bruk. Det stilles også spørsmål til om det ikke er mulig å servere mer 
 næringsrik mat til elevene. Cornflakes brukes som eksempel på lite næringsrik 
 mat som blir servert. Det rapporteres som en utålmodighet til forbedring fra 
 foreldrene. Oppsamlet har foreldrene 2 spørsmål de ønsker svar på: 
 Er det andre ting en innendørs tegning som foregår på SFO for tiden ( under 
 rødt nivå)? Er det fokus på at det skal “skje noe mer” på SFO fremover? 

 Anne Marte og Jørgen H tar opp disse spørsmålene med ledelsen av SFO 

 d.  Status SFO 
 Anne marte informerer 
 Tok kontakt med Britt etter forrige møte. Hun har fått svar om at Britt kan ta et 
 møte etter rødt nivå i skolen. 
 Planer fra andre skolen blir samlet inn og sendt til Britt. Anne Marte og Jørgen 
 H forespør et møte hvor punkt punkt 5 b. og c. blir tatt opp. 

 e.  Tidspunkt godkjenning og distribusjon av FAU referater må skje raskere. 
 4 dager etter møtet skal referatet være klart for å  legge det ut på  FB og sette 
 frist for godkjenning. Formelt godkjennes i neste FAU møte. 

 6(6-21/22)  Kjapp gjennomgang status av resterende utestående saker (oppdatert versjon lastes 
 opp i FB-gruppa). 

 Sikring av akebakken. Tilsyn ute følger ekstra godt med. Men nå sperres det av i 
 forbindelse med anleggsarbeid som skal i gang, så da er problemet løst. 

 7(37-21/22)  Saker fra/til klassene 
 SFO sikring i akebakken 
 se punkt 6 

 8(38- 21/22)  Saker fra/til LFAU? 
 SFO saken fortsetter i LAUF 
 Ingen andre nye saker 



 9(38-21/22)  Saker fra/til SU/SMU 
 Ingen saker 
 Neste møte er 18.1.22 kl. 18-20 

 10(31-21/22)  Neste møte 
 Neste møte er torsdag 17.02.22 Kl. 19-21 

 Møtet ble hevet kl 2100 
 Referent:  Cecilie Hagbartsen 


